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Przewodniczący Rady Miejskiej
w Pabianicach
w miejscu

Dotyczy: zapytania radnego Włodzimierza Stanka z dnia 2 listopada 2022 r. 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

Stosownie do art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z
2022 r. poz. 559, z późn. zm.), wykonując czynności z zakresu prawa pracy wobec Prezydenta Miasta
Pabianic na podstawie art. 8 ust. 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych
(t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 530), w związku z Zarządzeniem Nr 19/2019/P Prezydenta Miasta Pabianic z
dnia 28 stycznia 2019 r. w sprawie wykonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec Prezydenta
Miasta Pabianic informuję, że: 

1) w dniu 7 października 2022 r. Prezydent Miasta Pabianic Grzegorz Mackiewicz oraz Zastępca
Prezydenta  Miasta  Marek  Gryglewski  przebywali  na  urlopie  wypoczynkowym;  dokumenty
świadczące  o  korzystaniu  przez  ww.  osoby  z  urlopu  wypoczynkowego  nie  są  załączone  do
niniejszej  odpowiedzi  ponieważ  stanowią  dokumentację  pracowniczą,  która  nie  podlega
udostępnieniu; zadania z zakresu prawa pracy nie należą do katalogu zadań rady gminy i tym
samym nie podlegają jej kontroli; są one jednak do wglądu przez wskazaną osobę.
2) na wyjazd do Warszawy w dniu 7 października 2022 r. nie został  wykorzystany samochód
służbowy Urzędu Miejskiego;
3) ze względu na okoliczność wskazaną w pkt. 1 ww. osobom nie były tego dnia wystawiane
delegacje służbowe.
W zakresie  informacji  dotyczących  pracowników  innych  jednostek  organizacyjnych  i  spółek

komunalnych, zapytania proszę kierować bezpośrednio do ich kierowników i zarządów z uwagi na fakt,
że  zadania  z  zakresu  prawa  pracy  w  stosunku  do  pracowników  tych  jednostkach  (z  wyłączeniem
kierowników  miejskich  jednostek  budżetowych  i  zakładów  budżetowych)  nie  podlegają  kontroli
prezydenta miasta. 

Jednocześnie należy zwrócić uwagę, że uczestnictwo prezydenta miasta i jego zastępcy w ww.
proteście  nie  miało  charakteru  politycznego,  a  tym  bardziej  antyrządowego.  Był  on  skierowany
przeciwko  drastycznym  podwyżkom  cen  energii  elektrycznej.  Samorządowcy  wręczyli  w  siedzibie
Kancelarii Prezesa Rady Ministrów petycję z żądaniem zastopowania gigantycznych opłat za prąd, co w
konsekwencji  przyniosło  zamierzony efekt.  Sejm uchwalił  ustawę  wprowadzającą  maksymalne  ceny
energii elektrycznej dla gospodarstw domowych, samorządów i firm. Zgodnie z nowymi przepisami dla
gospodarstw cena wyniesie 693 zł za MWh, a dla samorządów i sektora MŚP - 785 zł za MWh. 

Udział  prezydenta  miasta  w  proteście  należy  zatem  traktować  jako  przejaw  troski  o  finanse
publiczne miasta oraz odpowiedzialności i przyzwoitości wobec jego mieszkańców. 
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